
MICHELIN 

The company takes an active part in the global fight against the Covid-19 pandemic, and also 

implements various initiatives on the ground. So, at the level of the East European Michelin 

region, a special headquarters has been formed to provide assistance to medical institutions. 

In particular, the company provides MICHELIN tires for ambulances in a number of constituent 

entities of the Russian Federation and in Ukraine (Moscow Region, St. Petersburg, Kiev). In 

addition, the Michelin company sent several thousand units of personal protective equipment to 

medical institutions in Moscow and the Moscow Region, including surgical masks, gloves, 

disinfectants, biological protective overalls, the need for which is very urgent at present. 

 

Компания принимает активное участие в мировой борьбе с пандемией Covid-19, а также 

реализует различные инициативы на местах. Так, на уровне Восточно-Европейского 

региона Мишлен сформирован специальный штаб по оказанию помощи медицинским 

учреждениям. 

В частности, компания предоставляет шины MICHELIN для автомобилей скорой 

медицинской помощи в ряде субъектов Российской Федерации и в Украине (Московская 

область, г. Санкт-Петербург, Киев). Кроме этого, компания Мишлен направила несколько 

тысяч единиц средств индивидуальной защиты медицинским учреждениям города Москвы 

и Московской области, в числе которых хирургические маски, перчатки, средства 

дезинфекции, комбинезоны биологической защиты, потребность в которых стоит очень 

остро в настоящее время. 


